



Tallinn Handball Cup 2017

Join us from 10-12 June 2017!

www.tallinnhandballcup.com

Самые масштабные соревнования для молодежи в Эстонии

Welcome to Tallinn Handball Cup 2017!

Tallinn Handball Cup welcomes everyone for the eighth time to beautiful Tallinn! The tournament will be held at the indoor and outdoor playing grounds of Kuristiku Gymnasium on June 10-12.

Tallinn Handball Cup is the largest international youth handball tournament in the Baltics. Last year, we hosted 149 teams from 7 countries (Estonia, Norway, Finland, Latvia, Lithuania, Russia, Belarus), with the number growing each year!

The tournament offers the participants days full of great games and fun side activities. All the participants will be provided with free public transportation passes that last throughout the cup.

Age categories for 2017, boys & girls:

B 1999/2000	Mini 2006
C 2002/2003	Mini 2007
D 2004/2005	Mini 2008

**B 1999/2000 category will play inside in the sport hall.*

Registration & payment until 1 March 2017:

1-2 teams 50€/team, 3+ teams 40€/team

After 1 March 2017:

1-2 teams 70€/team, 3+ teams 60€/team

Tallinn Handball Cup 2017 приветствует!

Tallinn Handball Cup 2017 приглашает участвовать на одном из самых больших международных детских турниров в Балтики, который проводится уже 8 раз. Турнир проводится в прекрасном городе Таллине 10-12 июня, на открытых и закрытых площадках Куристику Гимназии.

На прошлом турнире участвовало 149 команд из 7 разных стран (Эстония, Норвегия, Финляндия, Латвия, Литва, Россия, Белоруссия). Количество участвующих растет с каждым годом.

Уровень очень высокий. Команды получают помимо огромного опыта, так же позитивные эмоции. Все учащиеся получают бесплатные карточки на весь общественный транспорт Таллина.

2017 категории для мальчиков и девочек:

B 1999/2000	Мини 2006
C 2002/2003	Мини 2007
D 2004/2005	Мини 2008

** В 1999/2000 игры проходят на закрытой площадке.*

Регистрация и оплата за участия до 1.03.17:

1-2 команды 50€/команда, 3+ 40€/команда.

После 1.03.17:

1-2 команды 70€/команда, 3+ 60€/команда

The Largest Youth Handball Tournament in Estonia

Web: www.tallinnhandballcup.com

Email: tallinnhandballcup@gmail.com

Facebook: Tallinn Handball Cup

2017